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van 22 september 2000 
van mevrouw BRIGITTE GROUWELS

Vernederlandsing straatbeeld V l . -Brabant  –  Initia-
tieven

Minister Anciaux antwoordde op 10 mei laatstle-
den in de plaats van de minister op een actuele
vraag dat de minister spoedig voorstellen in ver-
band met de vernederlandsing van het straatbeeld
in V l a a m s-Brabant zou aankaarten binnen de
Vlaamse regering.

De minister zou er daarenboven op gewezen heb-
ben dat er nu reeds bilateraal overleg plaatsvindt
met minister Vanderpoorten voor het onderwijs.
(Handelingen Plenaire Vergadering nr. 57 van 10
mei 2000, blz. 9  –  red.)

1. Werden de bovenvermelde voorstellen onder-
tussen reeds aangekaart binnen de Vlaamse re-
gering ? Zo ja, wat was hiervan het resultaat ?

2. Welke concrete maatregelen ontsproten uit het
overleg met minister Vanderpoorten ?

Antwoord

Ik heb de resultaten van de studie over de verne-
derlandsing van het straatbeeld in V l a a m s-B r a b a n t
op 23 juni 2000 meegedeeld aan de Vlaamse rege-
r i n g. Die besliste om hierover een werkgroep op te
richten onder het voorzitterschap van minister
Bert A n c i a u x , Vlaams minister van Cultuur, Je u g d ,
Brusselse Aangelegenheden en Ontwikkelingssa-
m e n w e r k i n g. Mijn collega is immers bevoegd voor
het gebruik der talen en de coördinatie van het be-
leid in de Vlaamse Rand. Deze werkgroep zal nog
dit najaar voor het eerst bijeenkomen.

Over de centra voor leerlingenbegeleiding (CLB),
de taalinspectie en de plannen voor een samenwer-
kingsakkoord tussen beide gemeenschappen wor-
den reeds enige tijd gesprekken gevoerd met me-
vrouw Marleen Va n d e r p o o r t e n , Vlaams minister
van Onderwijs en Vo r m i n g. Tot op heden zijn hier-
uit nog geen concrete resultaten voortgevloeid.

Over de taalinspectie heb ik op 2 augustus laatstle-
den ook een brief geschreven aan de heer Rik
D a e m s, federaal minister van Te l e c o m m u n i c a t i e,
Overheidsbedrijven en Participaties. Daarin wordt
volgende passus uit het Vlaams regeerakkoord
a a n g e h a a l d : "De financiering door de Vlaamse Ge-
meenschap van het Franstalig onderwijs in de rand
is enkel te verdedigen indien de taalinspectie in de

Franstalige basisscholen correct verloopt. D e
Vlaamse regering ziet erop toe dat de taalinspectie
opnieuw operationeel wordt en de taalwetgeving
correct toegepast wordt."

Omdat ik hierop geen antwoord mocht ontvangen,
heb ik op 11 oktober 2000 een herinnering ge-
s t u u r d , met verwijzing naar de komende begro-
tingsbespreking in het Vlaams Parlement.


